
Protokół nr 3/24 
z posiedzenia Komisji 

Infrastruktury i Gospodarki 
z dnia 27 sierpnia 2024 roku 

Komisja obradowała zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1 - lista obecności) 

Przewodniczący Komisji Andrzej Chatłas otworzył posiedzenie o godz. 12.00. 

Przewodniczący odczytał porządek obrad i zapytał czy są do niego uwagi. 

Porządek obrad: 

1. Informacja Zarządu Powiatu o stopniu realizacji inwestycji drogowych ujętych w 

budżecie na rok 2024. 

2. Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji remontów i inwestycji w 

powiatowych obiektach oświatowych. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie obrad. 

Ad.l. 

Informację na temat realizacji inwestycji drogowych przedstawił Dyrektor Zarządu 

Drogowego w Sępólnie Krajeńskim, Edwin Eckert. 

Zadania drogowe realizowane są na podstawie załącznika nr 3 do uchwały Rady Powiatu 

w sprawie budżetu Powiatu Sępoleńskiego na 2024 rok. Są to: 

1. Budowa chodników przy drogach powiatowych przebiegających przez teren gminy 

Kamień Krajeński. W zadaniu tym do realizacji pozostaje II etap budowy drogi dla 



pieszych i rowerów w miejscowości Dąbrowa a także kontynuacja budowy 

chodnika w Małej Cerkwicy. 

2. Kolejny etap przebudowy drogi powiatowej relacji Trzciany-Wałdowo -

Gostycyn. Zadanie dotyczy kontynuacji budowy chodnika we Włościborzu. 

Przewiduje się zakończenie zadania na koniec III kwartału br. 

3. Budowa drogi dla pieszych i rowerów w miejscowości Wałdowo. Tutaj na to 

zadanie 50.000 zł przekazała gmina Sęplno Krajeńskie, taką samą kwotę do 

zadania dołoży powiat. Planowane ukończenie zadania koniec III kwartału br. 

4. V etap zadania związanego z przebudową drogi powiatowej 1116C dotyczący 

budowy drogi dla pieszych oraz dla pieszych i rowerów w Piasecznie. Planowane 

ukończenie zadania koniec III kwartału br. 

5. VIII etap przebudowy drogi relacji Sępólno Krajeńskie-Jastrzębiec dotyczący 

kontynuacji budowy chodnika w Szynwałdzie. Termin ukończenia został 

zaplanowany na koniec września. 

6. I etap budowy chodnika w miejscowości Mierucin w gminie Sośno. Planowane 

zakończenie zadania to koniec III kwartału br. 

7. Budowa chodnika w Zakrzewku. Planowane zakończenie zadania to koniec III 

kwartału br. 

8. Zadanie związane z rozbudową drogi powiatowej na odcinku Nowy Dwór -

Więcbork. Przewidywane zakończenie inwestycji planowane jest na połowę 

września br. 

9. Przebudowa drogi relacji Wałdowo-Olszewka o łącznej długości 1,5 km. 

Przewidywane zakończenie inwestycji planowane jest na połowę września br. 

10. Do 31 października planowana jest również modernizacja fragmentów dróg relacji 

Lutówko-Zaleśniak, a także relacji Jastrzębiec-Wąwelno. 

11. Zrealizowane zostały już inwestycje związane z przebudową fragmentu drogi 

relacji Lipka, Duża Cerkwica-Dąbrówka, Stare Gronowo-Piaseczno, Dąbrowa -

Kamień Krajeński. 



Ponadto w ramach Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych powiat wyremontuje 

wybrane odcinki dróg o łącznej długości 12,5 km. 

W przygotowaniu jest wniosek dodatkowy na środki z Funduszu Leśnego na II etap 

realizacji zadania na drodze na Lipkę. Planowana jest nowa nawierzchnia, jeśli wniosek 

zostanie rozpatrzony pozytywnie. 

Szczegółowe informacje znajdują się w dokumencie przygotowanym przez Zarząd 

Drogowy, stanowiącym załącznik nr 2. 

W dyskusji radni pytali o szczegółowe umiejscowienie remontowanych odcinków dróg. 

Dyrektor Edwin Eckert udzielił odpowiedzi na wszystkie zapytania. 

Ad.2. 

Informację Zarządu Powiatu w zakresie realizacji remontów i inwestycji w obiektach 

związanych z oświatą przedstawił Dyrektor Wydziału Architektury i Budownictwa, 

Tomasz Bondarczyk. 

Dyrektor skupił się na dużych inwestycjach, gdyż drobne remonty, szkoły 

przeprowadzają w ramach własnych budżetów. 

budowa ogólnodostępnych siłowni zewnętrznych przy szkołach 

ponadpodstawowych. To zadanie zostało już ukończone. 

- odbudowa muru oporowego przy SOS W w Sępólnie Kraj. Na to zadanie 

przygotowano projekt, uzyskano także pozwolenie na rozbiórkę. Przetarg w 

trakcie. 

- odnowa elewacji budynku Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sępólnie 

Kraj. Elewacja ma zostać wyczyszczona i zakonserwowana. Przetarg nie został 

rozstrzygnięty w związku z faktem, że najniższa oferta dwukrotnie przekroczyła 

zaplanowany na nią budżet. 

- budowa kompleksu boisk sportowych wraz z infrastrukturą przy LO i CKZiU w 

Więcborku. Jak wyjaśnił Dyrektor jest to duża inwestycja, która przewiduje m.in. 



takie udogodnienia dla młodzieży, jak: boisko do piłki ręcznej z funkcją boiska do 

piłki nożnej; trzytorową bieżnię wraz ze skocznią w dal; boisko do koszykówki z 

możliwością gry w tenisa ziemnego. Dodatkowo utwardzony zostanie teren wokół 

szkoły. Cały obiekt będzie ogrodzony a od strony frontu zamontowany zostanie 

szlaban. Powstanie również parking na 80 miejsc. Tomasz Bondarczyk dodał, że 

inwestycja związana z boiskiem rozwiązuje również problem braku 

bezpieczeństwa przy szkołach. 

- budowa instalacji sygnalizacji pożarowej i oświetlenia ewakuacyjnego budynku 

w LO w Więcborku. T. Bondarczyk poinformował, że w tym zakresie jest dużo 

do zrobienia. Na początek zostaną naprawione rzeczy najpilniejsze. 

- budowa urządzeń dźwigowych w budynku użyteczności publicznej w 

Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym. W placówce zostanie 

zamontowana specjalna platforma, gdyż nie ma możliwości budowy windy 

zewnętrznej. Przetarg został rozstrzygnięty. 

- budowa indywidualnego źródła ciepła zeroemisyjnego w LO w Więcborku. Jak 

wyjaśnił Dyrektor chodzi o pompę ciepła, która będzie ogrzewała salę 

gimnastyczną, dodatkowo na dachu zamontowane zostaną panele fotowoltaiczne. 

Przetarg został już rozstrzygnięty. Powiat do inwestycji musi dołożyć 40.000 zł. 

- opracowanie koncepcji przebudowy budynku szkolno-administracyjnego i 

zagospodarowania terenu przy Al. 600-lecia w Więcborku. Założeniem jest to aby 

instytucje powiatowe, które działają w Więcborku zostały tam przeniesione. Nie 

będzie również pomieszczeń na wynajem, tak jak jest to obecnie. 

Ad.3. 

Dorota Szymańczak, Inspektor ds. Opracowywania i Koordynowania Projektów 

Unijnych przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania 

z siłowni zewnętrznych stanowiących własność powiatu sępoleńskiego. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie (pięcioma głosami „za"). 



Artur Juhnke, Dyrektor Wydziału Komunikacji i Dróg przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na podpisanie przez Powiat Sępoleński umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych o 

charakterze użyteczności publicznej. 

Jak wytłumaczył Dyrektor jest to standardowa uchwała, którą Rada podejmuje od 2019 

roku w celu uzyskania dofinansowania od Wojewody na linie komunikacyjne. Obecnie 

działa 14 linii, niektóre z nich przynoszą straty. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie (pięcioma głosami „za"). 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Andrzej Chatłas zakończył 

posiedzenie o godzinie 13.20. 

Ad.4. 

Nie było. 

Ad.5. 

Przewodniczący Komisji 


